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• Styrelsen har haft ett möte med utvärdering av säsongens DM. Kval liksom 

finaler, avgifter och deltagande har diskuterats. 
• Det väsentligaste med mötet var att förbereda inför klubbträffen 16/4 och 

komma med förslag inför säsongen 2016-17. 
• Ett ofullständigt och preliminärt spelprogram är framtaget och läggs ut på 

hemsidan. Men framförallt ska det vara en hjälp till klubbarna att placera ut 
sina tävlingar och inkomma med tider för silvertävlingar som inte krockar med 
aktiviteter som kan minska deltagarantal. 

• Sekretraren kommer att skicka ut mejl till samtliga klubbar där man ombeds 
planera kval för DM-tävlingar liksom ansöka om silvertävlingar (som kan ingå i 
Bohusrallyt). 

• TL1-kurs har genomförts och fyra nya TL godkänts. 
• Viktigast just nu är gott deltagande och engagemang  från klubbarna som 

kan påverka nästa säsong på klubbmötet 16/4. All ti d där ägnas åt detta.  
  
 

 Frågor om styrelsemöten är välkomna till sekreteraren.  
 
 
Sammanfattat av 
Lars-Göran Larsson, sekreterare 
 


